
 
 

 

  Skolebestyrelsesmøde Islev Skole 
 
Dagsorden/referat 
Onsdag, den 8/1 2025,  
kl. 17.00-19.00 i Personalerummet  
 
Deltagere:   
Forældrerepræsentanter: 
Gry Minor (Forperson) 
Amalie Kofoed (Næstforperson) (AFBUD) 
Dennis Roland Hansen (AFBUD) 
Filip Nicolaisen  
Hanan  
Jens Damgaard Gøtzsche  
Nete Graulund 
Elevrepræsentanter 
Elina Spange Wesenberg (Elevrådsforperson - 7C)   
Ella Steenholt Johansen (Elevrådets næstforperson 7C)  
Medarbejderrepræsentanter 
Christine Colling (AFBUD) 
Marie Würtzen  
Kommunalbestyrelsen 
Anette Rachlitz   
Ledelse 
Helge Haahr Andreasen (Skoleleder)   
Berit Borgen (Viceskoleleder) 
Nadja Green (SFO-Leder)   
 

 

  



 
 

 

 Pkt. 
  

Tid  
(min)  

Arbejds 
metode*   

Indhold  Referat 
  

1.  2  B  Godkendelse af referat  Godkendt. 

2.  2  B  Godkendelse af dagsorden  Godkendt.  

3.  5  O  Punkter til eventuelt    

4.  10  O/D  Nyt fra Elevråd 
+ opfølgning fra sidst 
v. Elina, Ella 

Elevrådet har talt om hvad der sker når der er sne på sportspladsen. Der har været en 
oplevelse af, at gårdvagterne ikke griber ind, hvis nogen bliver trukket ud, uden de ønsker 
det. I mandags, d. 6. januar, var der mange gårdvagter ude, inkl. ledelsen, for netop at 
imødekommende / undgå dette.  
Når der er sne er der altid ekstra gårdvagter. Det er sat i system og de ekstra gårdvagter 
er i 10 og 12 pausen. Helge og Berit kigger på snevagts-skemaet i forhold til 
eftermiddagspausen.  

5.  15 D Opfølgning på borde/bænke-sæt 
med overdækning til de store elever. 

Det store elevråd har ønsket borde / bænkesæt med overdækning. Det har indtil videre 
ikke været øverst på prioriteringslisten. Nogle af begrundelserne er blandt andet at der 
er mange ting der trænger til forbedringer rundt omkring. Vi har renoveret flere steder 
på skolen, men har desværre erfaret, at renoveringerne hurtigt har været udsat for en 
eller anden form for hærværk. Vi oplever, at der er opstået en kultur hvor man ikke 
fortæller hvem der udøver hærværk, man ”sladrer” ikke om hinanden selvom man godt 
ved hvem der gør hvad.  
Forslag om at man fx laver nogle møbler i sløjd eller tager kontakt til NEXT på Tæbyvej for 
at høre om de måske kan lave nogle møbler. 
Et forslag er at møde det store elevråd på deres ønske eller det vil sige noget af det. Fx 
ved at give et sæt borde/bænke, og hvis det så lykkes at holde i en vis rum tid, så får de 
næste sæt.  
I forbindelse med anden renovering har Helge kontakt til en arkitekt. Han vil tale med 
arkitekten om hvad der kan lade sig gøre i forhold til overdækning og borde / bænkesæt.  
 

6.  5 O Nyt fra Børne- og Skoleudvalget v. 
Anette Rachlitz 

Anette opfordrer bestyrelsen til at byde ind med eventuelle emner til tema-aftener i 
skoleudvalgs-regi.  



 
 

7.  10 O Kommentarer til Høringssvar til 
Styrelsesvedtægt 

Ingen kommentarer.  

8.  25 D/B Princip for meddelelsesbogen 
BILAG 

• Feed back fra MED-udvalg 
(møde d. 11/12) 

• Forslag til princip for 
meddelelsesbogen 
 

MED udvalget har kigget forslaget igennem og det har medført et nyt udkast til 
princippet for meddelelsesbog. Der er forslag om at begge oplæg tages op på næste 
møde, så alle har mulighed for at læse det hele igennem og forholde sig til de to oplæg.  
Med hensyn til fokus punkter for børnene, så er det vigtigt for skolen, at punkterne er til 
at forstå for dem det handler om, nemlig børnene.  
De to oplæg sendes ud med referatet fra dette møde.  

9.  5 O Orientering fra arbejdsgruppen vedr. 
Islev Skoles værdier 

• Indkaldelse af 
kontaktforældre til 12. 
februar. 

• Manual til gennemførelse af 
processen i klasserne 

Helge sender en invitation ud til kontaktforældrene. De enkelte klassers lærere blive 
klædt på i forhold til at styre processen i klasserne, så det ikke nødvendigvis hænger på 
kontaktforældrene.  

10.  5 O Status fra arbejdsgruppe vedr. 
gennemgang og fornyelse af skolens 
principper 

Arbejdsgruppen holder næste møde d. 21. januar 2025. 

11.  5 O Status vedr. møde d. 21/1 Vi har stadig ikke modtaget en dagsorden til aftenen.  

12.  10 O Meddelelser Der er startet en ny sekretær på kontoret og det er dejligt.  
Der er startet to nye pædagoger i sfo´ en. Den ene stilling er på grund af stigende 
børnetal.  
I forbindelse med kommende 0. årgang, har alle de børn der har søgt Islev fået tilbudt 
Islev skole.  
 

13.  5  O Eventuelt  Spørgsmål til vandskaden der skete før jul, var det et uheld eller var det hærværk.  
Debat omkring hvad vi som skole melder ud omkring hvad der sker på skolen, så forældre 
rundt omkring kan have samtaler med deres børn omkring hvordan man behandler 
skolens inventar og hvordan vi passer på vores ting.  

14.  15 O Status vedr. arbejde med 7. årgang Der er udfordringer på årgangen og særligt i den ene klasse er der et utrygt fællesskab. 



 
 

Vi har et igangværende samarbejde med SSP, som vi forventer kommer i gang med at 
lave indsatser i klassen inden vinterferien. Der kan forekomme andre restriktive tiltag 
hvis det bliver nødvendigt.  
 
 

        Emner til kommende møder: 

• Resultat af trivselsmåling  

*Orientering, Drøftelse eller Beslutning  

  

 

 

Kommende møder i SB:   

Vi mødes den anden onsdag i hver måned kl. 17.00 – 19.00 

 

2024 - 14/8  -  11/9  -  9/10 (OBS afbud fra Helge)  -  14/11  (OBS torsdag)*  -  11/12   

2025 -  8/1  -  12/2  -  12/3  -  9/4  -  14/5  -  11/6 

*  I forbindelse med temamøder for skolebestyrelser flyttes det ordinære SB-møde til samme dato 

 

Dagsordenmøder: 4/11 – 2/12 – 16/12 – 3/2 – 3/3 – 31/3 – 5/5 – 2/6 

 


